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Abstract (en)
The invention relates to an advertising support to be fixed to parking meters, in particular to columns of parking meters. The advertising support is
characterised by a body (1) through which the column (5) of the parking meter passes and which can be fastened to the latter by means of fastening
elements, this body (1) having a polygonal or circular cross-section and at least one outer surface (2, 3, 4) used for attaching advertisements. The
body may be a prismatic body with triangular cross-section and centrally arranged fixing elements for fixing it to the column (5), in which case the
outer surfaces (2, 3, 4) serve for the attachment of advertisements. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Werbeträger zur Befestigung an Parkuhren, insbesondere an Säulen von Parkuhren. Der Werbeträger ist gekennzeichnet
durch einen von der Säule (5) der Parkuhr durchdrungenen und an dieser mittels Befestigugnselementen befestigbaren Körper (1) mit polygonem
oder rundem Querschnitt und mit mindestens einer äußeren, der Anbringung von Werbung dienenden Fläche (2, 3, 4). Der Körper kann ein
prismatischer Körper mit dreieckförmigem Querschnitt und zentrisch angeordneten Befestigungselementen zur Befestigung an der Säule (5) sein,
wobei die Außenflächen (2, 3, 4) zur Anbringung von Werbung dienen.
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